

Sgt S.F. Ouellet, CD

Sgt Stéphane Ouellet joined the Primary Reserves with 6R22R on 16 February 1988 in Ste-Hyacinthe, Quebec. After seven years, he transferred to the Regular Force as a Combat Engineer in 1995. Upon completion of QL3 training in Chilliwack, BC, he was posted to 5 RGC in Valcartier, Quebec. In October 2004, Sgt Ouellet re-mustered to Ammunition Technician and after 14 months of courses in Borden, he was posted to CFAD Dundurn, Saskatchewan, in January 2006. In July 2008, he was transferred to CFAD Angus, Ontario, for two years before being posted to ASA, CFB Gagetown, in 2010. In 2013, he returned to being a Combat Engineer and was posted to 4 ESR. In 2018, he was posted to CFB Borden as a training Sergeant. Sgt Ouellet's final posting was to 1 ESU in July 2021 as the 4 SET Combat Engineer.

Sgt Ouellet has five operational deployments: Cyprus 1990-91, Bosnia 1993, Haiti 1996-97, Bosnia (SFOR) 1999-2000 and 2002. He participated in four TAVs to Afghanistan between 2006 and 2010 and two ice storms in Montreal in 1998 and in New Brunswick in 2017.

Sgt Ouellet is married to Bridgette Savoie and they have two children, Maxime (10) and Xavier (7).

Sgt S.F. Ouellet, CD

Le Sgt Stéphane Ouellet a rejoint la Force Réserve le 16 février 1988 à Ste-Hyacinthe Québec avec 6R22R. Après sept ans, il est transféré dans la Force régulière comme Ingénieur de combat en 1995. À la fin du NQ3 à Chilliwack, il a été affecté au 5 RGC à Valcartier au Québec. En octobre 2004, Sgt Ouellet change de métier comme technicien en munitions et après 14 mois de cours à Borden, il a été affecté au CFAD Dundurn Saskatchewan en janvier 2006. En juillet 2008, il a été transféré au CFAD Angus Ontario pendant 2 ans et il a été affecté à l'ASA BFC Gagetown en 2010. En 2013, il retourne Ingénieur de Combat et affecté à 4 ESR. En 2018, il a été affecté à la base Borden comme sergent instructeur et au 1 ESU en juillet 2021 come 4 SET Ingénieur de combat.

Le Sgt Ouellet a cinq déploiements opérationnels : Chypre 1990-91, Bosnie 1993, Haïti 1996-97, Bosnie (SFOR) 1999-2000 et 2002. Il a participé au quatre TAVs en Afghanistan entre 2006 et 2010 et deux tempêtes de verglas à Montréal en 1998 et à Nouveau-Brunswick en 2017.

Le Sgt Ouellet est marié à Bridgette Savoie et a deux enfants, Maxime 10 ans et Xavier 7 ans.